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Protokół 4/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 3 lipca 2023 roku 

 

 

WAK.0012.7.4.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Mariusz Śledziewski, witając 

obecnych członków komisji - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie petycji ws. powołania Młodzieżowej Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż DW 631       

na odcinku od Wieliszewa do ronda w Zegrzu. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia przyjęty został następującym podziałem głosów: 

 

3 głosy za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

 

3. Rozpatrzenie petycji ws. powołania Młodzieżowej Rady Powiatu                        

w Legionowie. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do Rady Powiatu w Legionowie wpłynęła 

petycja w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu w Legionowie. Dodał, że 

argumenty przedstawione w petycji są pozytywne.  

 

Zaproponował dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Grzegorz Zbroch zapytał, czy Starosta Legionowski zapoznał się z tą petycją, czy 

zostało to według właściwości skierowane do Rady Powiatu w Legionowie? 

 

Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że petycja została skierowana do Rady Powiatu w 

Legionowie, a Przewodniczący zgodnie z kompetencjami skierował do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
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Pan Zenon Durka powiedział, że organ tego typu jak Młodzieżowa Rada, czy Rada 

Seniorów generalnie powstawały przy jednostkach samorządu gminnego i pierwszy raz 

spotyka się z propozycja, aby powstała przy powiecie, ale z drugiej strony nie należy 

odbierać inicjatywy do działania. Jego zdaniem jednak większa przestrzeń do 

podejmowania działań jest przy samorządzie gminnym.  

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, iż uważa, że należałoby zaprosić na posiedzenie osobę, 

która złożyła petycję, Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, Starostę 

Legionowskiego lub innego Członka Zarządu Powiatu i wspólnie rozważyć temat.  

 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że Młodzieżowe Rady powstają teraz w gminach.        

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że w jego ocenie petycja jest zasadna.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za dyskusję i zaproponował głosowanie, w sprawie 

uwzględnienia petycji. Wynik głosowania: 

 

4 głosy za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż           

DW 631 na odcinku od Wieliszewa do ronda w Zegrzu. 

 

Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że do Rady Powiatu w Legionowie wpłynął 

wniosek w sprawie ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż DW 631 na odcinku od Wieliszewa  

do ronda w Zegrzu. Dodał, że zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego o 

ustosunkowanie się do tematu. Z treści otrzymanego pisma wynika, iż wykonanie 

brakującego odcinka ścieżki rowerowej jest w kompetencji Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że jego zdaniem powinno się wystąpić do Wójta Gminy 

Wieliszew, aby może wykonał chociażby „prowizorkę”, aby można było przejść przez ten 

odcinek drogi.  

 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała, kto weźmie odpowiedzialność jak coś się stanie na 

tym odcinku drogi? 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że obecne rozwiązanie również stwarza zagrożenie dla 

rowerzysty.  

 

Pan Zenon Durka powiedział, że to miejsce powinno zostać oświetlone i oznakowane. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za dyskusję i zaproponował głosowanie, w sprawie 

przekazania wniosku do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Wynik głosowania: 

 

4 głosy za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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5. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Mariusz Śledziewski 

zamknął posiedzenie komisji dziękując Radnym za obecność. 

 

 

 

 

                        Przewodniczący  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

         

            Mariusz Śledziewski 

 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


